



尊敬的客户，

在今年5月16日，我们宣布了公司名称从“飞利浦照明/Philips Lighting”变更为“昕诺飞/Signify”。由于公司法人主体保持不变，所以到目前为止这个变化对于贵公司的大多数经营操作并不会发生其它的影响。

当我们完成法律程序正式将“飞利浦照明”更名为“昕诺飞”后，我们的发票抬头和一些产品文件会进行相应的更改，所以我们需要贵公司协助完成以下的更名相关工作，以保证我公司与贵公司之间的业务能正常进行。在这封沟通信中我们会告知您具体的变化以及您因更名而需要调整相关工作的具体操作步骤。

附注：在下列正式的更名生效日期之前，客户无需对目前的操作做任何的调整。

飞利浦照明公司名称正式变更日期

在**2018年10月24日**左右，我们的公司名称将正式完成工商登记变更，从目前与您合作的**飞利浦照明（中国）投资有限公司**更名为**昕诺飞（中国）投资有限公司**。

公司税务登记名称变更

在**2018年11月12日**左右，我们公司的税务登记名称将正式完成税务注册流程，从飞利浦照明（中国）投资有限公司变更为昕诺飞（中国）投资有限公司。在此日期之前您收到的增值税发票仍将使用飞利浦照明（中国）投资有限公司的抬头。

在税务登记名称正式变更生效之后，我们将再次发送告知信通知您。

公司银行账户名称变更

在 **2018 年 11 月 30 日**左右，我们的公司银行账户名称会从飞利浦照明（中国）投资有限公司正式变更为昕诺飞（中国）投资有限公司，同时我们的公司银行账号保持不变。

在 11 月 30 日之后，即便您收到的是以之前飞利浦照明（中国）投资有限公司冠名的发票，您所有的付款方都应该是昕诺飞（中国）投资有限公司，银行账号不变。

在银行账户名称正式变更生效之后，我们将再次发送告知信通知您。

附注：这项改变可能需要您在公司的 IT 系统内做相应的更新。

送货单及运单，箱单上的公司名称变更

在 **2018 年 12 月 3 日**之后，我们开给贵公司的送货单及其相关运单，箱单上的公司名称将从飞利浦照明（中国）投资有限公司变更为昕诺飞（中国）投资有限公司

如您有任何疑问，请联系您在昕诺飞的客户经理。

此致敬礼

飞利浦照明（中国）投资有限公司

Dear Customer,

As communicated to you on May 16, our company name has changed from Philips Lighting into Signify. As our legal entities did not change you do not see this reflected in various items yet.

The name change will have consequences for the name on invoices and some product documents of Philips Lighting soon to be legally named Signify. In this letter we inform you about the process and the action we kindly request you to take to help us with a smooth transition.

Note that until the changeover date nothing will change for you as a valued customer.

Changeover date for Philips Lighting Legal Entity

The current legal entity name that you are dealing with is **Philips Lighting (China) Investment Co., Ltd.**, which will change per around Oct.24, 2018, to **Signify (China) Investment Co., Ltd.**

VAT Invoice name change

In the current situation you will continue to receive VAT invoices from Philips Lighting (China) Investment Co., Ltd., until tax name change to Signify (China) Investment Co., Ltd. is completed around Nov. 12,2018, we will send you further notice on the exact date once the name change is done.

Bank account name change

All our bank account numbers will stay the same. The payments currently going to the account with its name as Philips Lighting (China) Investment Co., Ltd., will need to be paid to the same bank account number with a name of Signify (China) Investment Co., Ltd., around Nov. 30, 2018. Even when you received invoices with Philips Lighting (China) Investment Co., Ltd., your payment after around Nov. 30, 2018 shall be paid to Signify (China) Investment Co., Ltd.. we will send you further notice on the exact date once the account name change is effective.

Note that these changes may require you to update your IT systems accordingly.

Delivery Note and other related shipping documents

All the Delivery Notes we issued to you together with related shipping documents, are with Philips Lighting (China) Investment Co., Ltd., and they will be updated to Signify (China) Investment Co., Ltd. after Dec. 3, 2018.

In case of any questions, please contact your Account Manager at Signify.

Kind regards,
Philips Lighting (China) Investment Co., Ltd.,